
 

 

 

 

Hulst, 15 januari 2019 

 

Aan college van B&W 

Gemeente Hulst 

 

Onderwerp: Snelheid internet in de gemeente 

 

Situering. 

 

Zowel zakelijk als privé speelt internet een belangrijke rol. Het aantal apparaten wat is 

verbonden met het internet is de  laatste jaren sterk gestegen en verdere groei  is een feit. De 

noodzaak van snelle internetaansluitingen is in onze gemeente niet enkel van economisch 

belang maar biedt vele voordelen voor privé gebruik. 

 

Stand van zaken. 

 

Een groot aantal providers biedt afhankelijk van het gekozen pakket een oplopende 

internetsnelheid  aan.  

Wie echter navraag doet bij diverse providers of deze snelle pakketten ook in zijn woonplaats 

c.q. woonwijk te krijgen zijn, komt er vaak  achter dat de infrastructuur dit niet toelaat.  

De techniek die zowel ondergronds als bovengronds wordt gebruikt is ontoereikend om te 

voldoen aan de hedendaagse eisen.  

Hierdoor worden kansen gemist en dreigt Hulst achter te gaan lopen in deze internetwereld. 

 

Vragen. 

 

1. Kan het college inzichtelijk maken wat de maximaal te bereiken download en upload 

snelheid is van het internet van de meest gangbare providers: 

Zeelandnet, KPN, Ziggo. En dit vergelijken met de haalbare realiteit.  

De werkelijkheid. 

 

2. In welke dorpen, woonwijken zijn de snelste pakketten niet te verkrijgen vanwege de 

ontoereikende technische infrastructuur? 

 

3. Is het college bereid om contact op te nemen met genoemde providers om deze 

problematiek in kaart te brengen en tevens te vragen op welke termijn men in staat is 

om de snelle pakketten zowel bij bedrijven als particulier aan te bieden. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Fractie PvdA-Hulst 

 


